

深松机 /Subsoiler

3S 系列深松机是根据国外顾客要求设计的新型产品。它适用于马铃薯、大豆、棉花等农作物的深耕作业。该机能破除硬质地、平整土壤、保持地下水含量、清除残渣等。该机有深度可调整、应用范围广、易于操作等特点。

3S series subsoiler machine is a new designed cultivator according to the requirements of foreign customers. It is suitable for potato, soybean, cotton and other crops deep ploughing. The subsoiler can break hard soil, smooth soil, keep underground water content, clean stubble, etc. It has the advantages of depth, adjustable, wide application range, easy operation, etc.

型号 Model	3S-1.0	3S-1.4	3S-1.8	3S-2.1	3S-2.6
耕幅 Working width (mm)	1000	1400	1800	2100	2600
耕度 Working depth (mm)	100-250				
齿数 No. of tines	5	7	9	11	13
重量 Weight (kg)	240	280	320	370	450
配套动力 Tractor power (hp)	25	40	50-60	70-80	80-100
挂接方式 Mounted cat	I 类三点悬挂 Cat I		II 类三点悬挂 Cat II		



起垄机 /DISC RIDGER

3Z 系列圆盘式起垄机主要适用于农田耕后起垄作业。该机由方管焊接整体式刚性机架，三点悬挂架以及圆盘构成。圆盘犁片采用优质 65 锰弹簧钢，经热处理加工精制而成。该机具有结构合理、坚固耐用、运输方便、便于调整、使用维护方便等特点。

3Z series of disc ridger is suitable for ridging after the tillage in the farm field. It consists of heavy duty tubular box frame, 3 point hitch system and discs. The disc blades are made after the heat treatment in the material of 65Mn spring steel that has better hardness. The machine is reasonable for construction, conveniently to transport, easy to adjust, and conveniently to use and maintain.



型号 Model	3Z-80	3Z-120	3Z-140	3Z-180	3Z-260
工作幅宽 Width of cut (mm)	800	1200	1400	1800	2600
起垄宽度 Ridging width (mm)	200-450		300-500		
起垄高度 Ridging height (mm)	150-260		150-300		
起垄行数 Ridging of rows	1(2)	1(2)	1	1(2)	1(2)
整机重量 Weight (kg)	120	140	220	200	246
配套马力 Tractor power (kg)	20-30	30-40	50-60	60-70	70-90
挂接方式 Mounted cat	I 类三点悬挂 Cat I		II 类三点悬挂 Cat II		

起垄犁 /RIDGER PLOUGH

3QL 系列起垄犁主要适用于土豆、蔬菜的耕后起垄。该产品可自由调节垄间距，起垄高度，起垄行数和起垄宽度。配套马力广，有良好的适应能力。

3QL series ridger plough is used for ridging in the field of potato, beans, and vegetables after tillage. It has advantages of convenient adjustment in ridging spacing, ridging height, ridging rows and angle, wide range of matched tractors, good ability of adaption and so on.

型号 Type	3QL-1	3QL-2	3QL-3	3QL-4	3QL-5
耕幅 Working width (mm)	800	1600	2500	3200	3900
起垄宽度 Width of ridging (mm)	700-900				
起垄高度 Height of ridging (mm)	200-250				
整机重量 Weight (kg)	240	280	340	380	450
挂接形式 Linkage	标准三点悬挂 Standard three point mounted				
配套马力 Matched power (hp)	25	35	40	60	80



玉米播种机 /CORN SEEDER

该机与拖拉机配套作业，主要用于免耕地单粒精播或双粒精播玉米（可根据您的需求选择），可条施颗粒状化肥，一次完成开沟排种播种精度高，粒数合格指数达到 80% 以上。单粒播种效果极为准确，不仅节省籽种，真正实现了播种行业的一次创新革命。

This kind of precision corn seeder/corn drill must match with the four-wheel types tractors, which used for seeding the single seed or double seeds accurately (your choice). The corn drill also sows the crystalline granule fertilizer while seeding. This can finish furrowing, fertilizing, seeding, covering earth, pressing etc. The effect of Single grain sowing is extremely accurate, that is save seeds; truly achieve a revolutionary innovation in planting industry.



型号 Model	2BGYF-2	2BGYF-3	2BGYF-4	2BGYF-5	2BGYF-6	2BGYF-7
工作深度 Depth of seeding (mm)	50-100					
工作行数 No of seeding row (mm)	2	3	4	5	6	7
行距 Row spacing (mm)	500-620					
株距 Planting distance (mm)	120-320					
配套马力 Tractor power (hp)	15	20	30	40	50	60
重量 Weight (kg)	140	185	245	310	370	470
挂接方式 Mounted cat	I 类三点悬挂 Cat II			II 类三点悬挂 Cat II		

玉米脱粒机 /CORN THRESHER

该系列玉米脱粒机是广泛应用于畜牧业，农场，和家庭使用。玉米脱粒机主要用于玉米剥皮脱粒，该脱粒机以惊人的速度在不损坏玉米棒的情况下将玉米粒从玉米棒分离。脱粒机可以配套两种不同的马力：柴油机或电动机。您可以根据实际情况进行选择。有配套的轮胎马力支撑架便于运输。

Our corn thresher is widely applied for livestock breeding, farms, and household use. It is used shelling Maize from cobs. The machine separates the kernels from the cobs with an amazing speed without any breakage of the kernels as well as cobs. There are two types of power for them: diesel engine or electric motor. You can choose each type in your need.

This maize threshing machine is quite simple and having high output. It is also very easily transportable because of own wheel and related frame.



型号 Model	5TY-450	5TY-850	5TY-850T
生产效率 Efficiency (kg/h)	1000-200	4000-5000	4000-5000
脱净率 Threshing rate (%)	≥ 97	≥ 97	≥ 97
破碎率 Breakage rate (%)	≤ 2	≤ 2	≤ 2
主轴转速 Rotation speed (r/min)	1000	1000	1000
整机重量 Weight (kg)	80	360	160
配套马力 Power	2.2KW motor	15hp diesel or 7.5KW motor	Tractor PTO power, 540r/min